
Styrelsemöte VMKY 4 September 2019

Närvarande: Mats Thorebring, Jan-Erik Johansson, Ove Sundeborn, Håkan
Lindgren, Viktor Gustafsson, Alf Thorebring, Susanne Landelius

1. Mötet öppnades av Håkan Lindgren
2. Till ordförande av mötet valdes Håkan Lindgren 
3. Till sekreterare valdes Susanne Landelius
4. Till justerare valdes Jan-Erik Johansson
5. Information från kassören: I dagsläget finns 166000:-
6. Veteranplöjningen den 21 September är under full planering:

Starten går Lördag den 21 september 11.00
7. Sågen i Älmekulla skall nu tas ner och vissa delar som tex. 

takstolar skall tas om hand för kommande byggnation på 
Ukreda. Förslag på när det kan ske är under vecka 38.

8. Diskussioner om nybyggnationer. Vad kan vi eventuellt redan 
nu planera för? 

9. Övriga frågor: 
Ljusrören i verkstaden fungerar inte tillförlitligt och vi behöver 
ordentliga grejer. Ove tar tag i detta. 
Förslag på köp at luftvarmepump för att ha en grundvärme i 
verkstaden. 
Det behövs beställas nya broschyrer samt uppdatering av 
katalogen som fanns att köpa förra året. Den blev populär och 
tog snabbt slut.

10. Håkan Lindgren avslutade mötet.

Sekreterare Justerare

    …..................................            …...........................................


